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PROTOKÓŁ Nr 1/2014 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytego w dniu 8 grudnia 2014 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Teresa Waszczenko wiceprzewodnicząca Rady.  

Komisje posiedzenie rozpoczęły o godz. 15:00, zakończyły o godz. 19:00.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej i Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz członkowie Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw 

Społecznych. 

Nieobecni: Danuta Bednarz i Lech Ferdynus. 

W posiedzeniu ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk, Burmistrz; Józef Malec, zastępca 

burmistrza; Barbara Deszyńska, Skarbnik Gminy; Ireneusz Wilk, Sekretarz Gminy; inspektorzy 

Urzędu Miejskiego w Golczewie, Zbigniew Olech – radca prawny oraz zaproszeni goście. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Porządek obrad komisji: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia Komisji, 

b) stwierdzenie kworum, 

2. Omówienie spraw sesyjnych: 

1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (strefa 

ekonomiczna) 

2) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Golczewo dla terenów położonych w części obrębów ewidencyjnych 

Kłęby i Kłodzino pod lokalizację siłowni wiatrowych z dopuszczeniem zabudowy 

zagrodowej. 

3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. (BS Golczewo) 

4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (BS Golczewo) 

5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (ul. Niepodległości) 

6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnościami gruntowymi 

nieruchomości stanowiących mienie gminy. 

7) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia opłaty za pojemnik. 

8) Projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 

9) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na rok 2014. 

10) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2014-2022. 

3. Zapytania, oświadczenia i komunikaty . 

4. Zakończenie obrad. 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe 

Przewodnicząca obrad stwierdziła kworum w komisjach i powiedziała, że komisje są władne do 

wydawania opinii i wniosków do rozpatrywanych tematów posiedzenia. Powitała radnych i 
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zaproszonych gości następnie przedstawiła porządek obrad, według którego będzie prowadzone 

posiedzenie. 

 

Ad. 2 Omówienie spraw sesyjnych: 

 

Ad. 2.1). Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (strefa 

ekonomiczna). 

 

Tadeusz Lubert inspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie powiedział, że Gmina Golczewo i firma 

„CONPOL SWEDEN” Sp z o.o. z siedzibą w Warszawie podpisały list intencyjny w sprawie 

przygotowania do utworzenia Specjalnej Strefy Ekonomicznej i posadowienia nowej inwestycji 

w działce gruntu oznaczonej w ewidencji jako działka nr 568 o pow. 4,6686 ha, położonej w obrębie 

7 Golczewo. Działka stanowi w chwili obecnej własność firmy „CONPOL SWEDEN” Sp. z o.o.. 

Wnioskiem o utworzenie strefy objęte mogą być wyłącznie tereny publiczne, dlatego istnieje 

konieczność czasowego przeniesienia prawa własności do działki na Gminę Golczewo. Firma 

„CONPOL SWEDEN” Sp. z o.o. zainteresowana jest uruchomieniem działalności gospodarczej na tym 

terenie pod warunkiem ustanowienia na nim strefy ekonomicznej. Po dniu 30.06.2015 r. zamienione 

grunty wrócą do swoich pierwotnych właścicieli. Nabycie działki 568 w Golczewie odbędzie się 

poprzez zamianę na 13 działek położonych w Wysokiej Kamieńskiej, o numerach ewidencyjnych 278/6, 

278/8, 278/9, 278/14, 278/15, 278/16, 278/17, 278/22, 278/23, 278/24, 278/25, 278/30 i 278/31. Rada 

Miejska w Golczewie wyraziła zgodę na zbycie nieruchomości w Wysokiej Kamieńskiej uchwałą nr 

XLIV/271/2014 z dnia 9 września 2014 r. Obie nieruchomości zostały wycenione przez biegłego 

rzeczoznawcę. Działka nr 568 o powierzchni 4,6686 ha została wyceniona na 994.000,00 zł, 

a trzynaście działek w kompleksie Wysoka Kamieńska o powierzchni 2,5438 ha na 605.200,00 zł. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Roman Dorniak, radny wniósł o zmianę zapisu w uzasadnieniu do projektu uchwały. Zaproponował 

aby uściślić datę powrotu zamienionych gruntów do swoich właścicieli i wprowadzić zapis „nie 

później niż…”. 

 

Łukasz Bierski radca prawny spółki Conpol Sweden zaproponował datę 30 września. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz stwierdził, że zapis ten zostanie zmieniony. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

O godz. 15:25 radny Roman Dorniak opuścił posiedzenie Komisji. 

 

Komisja Rewizyjna 7 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za”, Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 7 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w jawnym głosowaniu. 
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Ad. 2.2) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Golczewo dla terenów położonych w części obrębów ewidencyjnych Kłęby i 

Kłodzino pod lokalizację siłowni wiatrowych z dopuszczeniem zabudowy zagrodowej. 

 

Elżbieta Bednarczyk podinspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie poinformowała, że prace nad 

sporządzeniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo dla terenów 

położonych w części obrębów ewidencyjnych Kłęby i Kłodzino pod lokalizację siłowni wiatrowych z 

dopuszczeniem zabudowy zagrodowej prowadzone były w trybie ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym na podstawie uchwały nr XL/344/10 Rady Miejskiej w 

Golczewie z dnia 5 listopada 2010 r. sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego - część obrębu ewidencyjnych Kłęby i Kłodzino zmienionej uchwałą 

nr XXII/135/2012 Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 13 listopada 2012 r. Opracowanie miejscowego 

planu było bezpośrednią konsekwencją pojętej w dniu 13 listopada 2012 r. przez Radę Miejską w 

Golczewie uchwały nr XXII/133/2012 r. o w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo, polegającej na przeznaczeniu terenów 

rolniczych położonych w części obrębu Kłęby i Kłodzino pod lokalizację siłowni wiatrowych oraz 

podtrzymania przez zainteresowanego inwestora chęci realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego – 

budowy 3 siłowni wiatrowych.  Niniejsza uchwała stanowi końcowy etap 3,5 letniego procesu 

planistycznego obejmującego między innymi swoim zakresem uzgadnianie i opiniowanie przyjętych 

rozwiązań ze wszystkimi instytucjami i organami zgodnie z obowiązującym porządkiem prawnym. 

 

O godz. 15:40 wrócił radny Roman Dorniak 

 

Zaproszeni goście, panowie Rafał i Jerzy Tokarscy z Biura Studiów i Projektów Europejskich w 

Szczecinie oraz pan Aleksander Knoll przedstawiciel firmy Gestamp Eolica Polska szczegółowo 

odpowiedzieli na pytania zadane przez radnych. 

 

Radny, Tomasz Caban wniósł aby pismo w którym poruszono kwestię odległości siłowni 

wiatrowych od nieruchomości, umieścić na stronie internetowej Urzędu. 

 

Przewodnicząca obrad przedstawiła treść pisma od pana Piotra Kałuży dotyczącego siłowni 

wiatrowych. 

 

O godz. 16:30 radna Wanda Cieślikiewicz opuściła posiedzenie Komisji 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie rozstrzygnięcie uwag przez Burmistrza Golczewa 

pytając kto jest za przyjęciem rozstrzygnięcia? 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę nr 1 zgłoszoną przez Zdzisława i Stanisławę 

Kalinowskich.  

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 



4 

 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę nr 2 zgłoszoną przez Roberta Szabata.  

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę nr 3 zgłoszoną przez Marzenę i Piotra 

Kałuża.  

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę nr 4 zgłoszoną przez Ryszarda Tesarskiego.  

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę nr 5 zgłoszoną przez Krzysztofa Gugę. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę nr 6 zgłoszoną przez grupę 37 osób 

zamieszkujących lub posiadających nieruchomości na terenie wsi Kłęby.  

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 
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Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę z pozycji nr 7.7 zawierającą kolejno 4 uwagi 

zgłoszone przez grupę 48 mieszkańców gminy Golczewo.  

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę z pozycji nr 7.8 uwaga zgłoszona przez 

grupę 48 mieszkańców gminy Golczewo.  

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę z pozycji nr 7.9 uwaga zgłoszona przez 

grupę 48 mieszkańców gminy Golczewo.  

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę z pozycji nr 7.10 uwaga zgłoszona przez 

grupę 48 mieszkańców gminy Golczewo.  

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 
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Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie uwagę uwzględnioną przez Burmistrza Golczewa z 

pozycji nr 8. Uwaga zgłoszona przez Burmistrza Golczewa. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez 

Burmistrza Golczewa. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała rozstrzygnięcie uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie 

uwagi przez Burmistrza Golczewa. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zarządziła przerwę o godz. 17:25, 

o godz. 17:40 wznowiono obrady. 

 

Ad. 2.3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. (BS Golczewo) 

 

Tadeusz Lubert inspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie wyjaśnił, że istnieje konieczność 

uregulowania stanu prawnego nieruchomości Gminy Golczewo, zabudowanych garażami o numerach 

ewidencyjnych 610/3, 610/4 i nieruchomości niezabudowanej o numerze ewidencyjnym 610/8, 

położonych w obrębie 4 Golczewo, poprzez zamianę za działkę nr 553/1 będąca własnością Banku 

Spółdzielczego w Gryficach. Nieruchomości gminne 610/3 i 610/4 zabudowane są budynkami 

garażowymi będących własnością Banku Spółdzielczego w Gryficach, a działka 610/8 stanowi grunt 

niezbędny do użytkowania wjazdów do garaży. Działka o numerze 553/1 użytkowana jest jako dojazd 

do garaży stanowiących własność Gminy Golczewo oraz zwyczajowo wykorzystywana jest jako dojazd 

gospodarczy do gospodarstwa rolnego przy ul. Warszawskiej 1. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 2.4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (BS Golczewo) 

 

Tadeusz Lubert Tadeusz Lubert inspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie powiedział, że uzasadnienie 
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do tego projektu jest takie samu jak do projektu uchwały który został omówiony wcześniej. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 2.5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (ul. 

Niepodległości). 

Tadeusz Lubert inspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie wyjaśnił, że działka gruntu nr 

215 położona jest w bezpośrednim sąsiedztwie krzyżowania ul. Kamieńskiej oraz ul. Niepodległości 

w obrębie 4 Golczewo. Jej sposób zagospodarowania i zabudowy ma bezpośredni wpływ na 

widoczność na tym krzyżowaniu, a przez to na bezpieczeństwo w ruchu drogowym. Ul. Kamieńska 

stanowi drogę wojewódzką, a ulica Niepodległości jest droga powiatową. Istnieje zatem konieczność 

wyłączenia jej z możliwości zabudowy. Działka 215 przy ul. Kamieńskiej nr 2 jest działką prywatną. 

W obecnym stanie prawnym właściciele mają swobodę w rozporządzaniu nieruchomością, w tym prawo 

do zabudowy. 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Roman Dorniak, radny zapytał czy jest na to zgoda właścicieli? 

 

Burmistrz, Andrzej Danieluk odpowiedział, że jest. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

 

Ad. 2.6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnościami gruntowymi 

nieruchomości stanowiących mienie gminy. 

 

Tadeusz Lubert inspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie wyjaśnił, że dokonano podziałów 

nieruchomości 220/5 i 220/6 w obrębie Mechowo, pod warunkiem, że na nowo powstałych działkach 

o numerach 220/8 i 220/12 zostaną ustanowione służebności gruntowe na rzecz pozostałych działek 

w celu zapewnienia im dostępu do drogi publicznej. Działki gruntu 220/7, 220/10, 220/11 i  220/13 

nie posiadają bezpośredniego dostępu do drogi publicznej. Wydzielone jako droga wewnętrzna działki 



8 

 

o numerach 220/8 i 220/13 posiadające użytek odpowiednio Bp, R i Bp mogą zapewnić pozostałym 

działkom dostęp do drogi publicznej pod warunkiem, że zostanie na nich ustanowiona służebność 

gruntowa. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 2.7) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia opłaty za pojemnik. 

Mirosław Hnatów inspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie wyjaśnił, że zmiany stawek opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi mogą być dokonane wyłącznie za zgodą organu stanowiącego 

jednostki samorządu terytorialnego, a więc wymagają podjęcia uchwały przez Radę Miejską w 

Golczewie. Obecny stan prawny normuje uchwała nr XXIV/152/2012Rady Miejskiej w Golczewie z 

dnia 19 grudnia 2012 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia opłaty za pojemnik wraz ze zmianami. Podjęcie 

uchwały jest niezbędne dla prawidłowego funkcjonowania systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi, gdyż opłata musi pokryć koszty funkcjonowania gminnego systemu gospodarowania 

odpadami komunalnymi. Obecne unormowanie jest zgodne z analizą kosztów, na podstawie których 

obliczono dla gminy Golczewo wysokość opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkałych. Uchwała porządkuje naliczanie opłaty za 

odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości niezamieszkałych. W imieniu burmistrza wniósł 

autopoprawkę do projektu uchwały w § 2 pkt 1 zamiast 10 zł ma być 9 zł i w § 2 pkt 2 zamiast 17 zł 

ma być 18 zł.  

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 5 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”; Komisja Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych 7 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

Ad. 2.8) Projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 
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Andrzej Danieluk, Burmistrz wniósł autopoprawkę do zapisu § 1 ust. 1 lit. c. o brzmieniu „c) na 

prowadzenie działalności w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków w rozumieniu ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków”. Powiedział, że w świetle przepisów art. 7 ust. 3 ustawy 

z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych Rada Miejska może udzielić zwolnień 

w podatku od nieruchomości. Uchwała ta uporządkuje, usystematyzuje pozostałe podpunkty i 

wprowadzi do budżetu większą kwotę podatku. 

 
Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Zbigniew Olech radca prawny poinformował, że ustawa pozwala gminom wprowadzić zwolnienia 

przedmiotowe a nie podmiotowe. Odpowiedział na pytania radnych. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 6 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 7 głosami „za” przy  

1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 2.9) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na rok 2014. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik wyjaśniła, że uchwała powoduje zwiększenie planowanych dochodów  

i wydatków budżetu Gminy o kwotę 41 154,00 zł. Zwiększenie planu dochodów budżetu Gminy to: 

dofinansowanie do zrealizowanego zadania w zakresie doposażenia promenady nad jeziorem Szczucze 

w Golczewie 4 184,00 zł, otrzymanie zwrotu kosztów zastępstwa procesowego od PKP w wysokości 

2 000,00 zł, uzyskanie dodatkowych środków z rezerwy subwencji oświatowej na doposażenie klas dla 

dzieci 6-letnich w kwocie 34 970,00 zł. Zmiany w planowanych wydatkach obejmują: zmniejszenia 

planowanych wydatków w działach: 630 Turystyka, 710 Działalność usługowa, 757 Obsługa długu 

publicznego, 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego oraz w dziale 921 Kultura fizyczna, na 

ogólną kwotę 123 500,00 zł z uwagi na powstałe oszczędności; zwiększenia wydatków o kwotę ogółem 

164 654,00 zł, wynikające z planowanych oszczędności oraz dodatkowych środków wskazanych w zał. 

1 do uchwały, z przeznaczeniem na bieżące funkcjonowanie naszych szkół o 124 654,00 zł oraz na 

organizowane przez Gminę roboty publiczne i interwencyjne o 40 000,00 zł, przesunięcie kwoty 

29 000,00 zł, z wydatków majątkowych na wydatki bieżące. 

 

O godz. 18:25 radny Tomasz Caban opuścił posiedzenie Komisji 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Barbara Deszyńska skarbnik odpowiedziała na pytania radnego Romana Dorniaka. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 
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Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 5 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad. 2.10) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2014-2022. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik wyjaśniła, że konieczność podjęcia uchwały jest związana z dokonaniem 

zmian w zakresie budżetu jednostki samorządu terytorialnego oraz realizowanych przedsięwzięć. Kwota 

wydatków na przedsięwzięcia ulega zmniejszeniu o 67 000,00 zł i obejmuje: budowę chodnika w 

Golczewie – 38 000,00 zł oraz budowę punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych (PSZOK) – 

29 000,00 zł. Zmniejszenie planowanych wydatków wynika z oszczędności przy realizacji 

wymienionych zadań. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Komisje Rewizyjna 5 głosami „za”; Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 

Środowiska 7 głosami „za” oraz Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 8 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Ad.3 Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz z uwagi na okres przejściowy zaproponował, aby sprawozdanie z 

działalności miedzy sesjami składane było przed sesją. Nie jest to obszerna informacja. 

Zaproponował, aby przed sesją lub po, Komisje ze swojego grona wybrali wiceprzewodniczących 

aby usprawnić działalność Komisji.  

 

Roman Dorniak, przewodniczący Rady przypomniał aby złożyć wszystkie otrzymane dokumenty 

wypełnić i złożyć w biurze Rady. Zwrócił również uwagę, że należy przygotować plan pracy 

Komisji i Rady. Wspomniał również o dyżurach radnych. 

 

Teresa Waszczenko, radna zapytała, czy jest planowana sesja w tym roku? 

 

Roman Dorniak, przewodniczący Rady odpowiedział, że między 19 a 22 grudnia. 

 

Jaromir Marks, radny zapytał o zejście przy mostku. Czy zostało zrobione? Wspomniał również o 

akcji „Świąteczna paczka”. 
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Józef Malec, zastępca burmistrza odpowiedział, że nie jest zrobione. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący Rady poprosił aby konkretne pytania zadawać na Komisjach żeby 

nie zajmować się tym na sesji. 

 

Waldemar Pakuła, radny zwrócił uwagę, że jest bardzo trudni wyjechać z ulicy Warszawskiej. 

Świerki rosnące na posesji w granicy zasłaniają widoczność. 

 

Jaromir Marks, radny odpowiedział, że 4 lata walczył aby założyć tam lustro ale Poczta Polska nie 

wyraża na to zgody. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, poinformował, że takich problemów na terenie gminy jest dużo. 

Wysyłane są pisma a wyegzekwowanie przepisów jest bardzo trudne. 

 

Józef Malec, zastępca burmistrza wyjaśnił, że nie ma przepisy, który mówi, że metr lub dwa od 

chodnika trzeba sadzić. Świerki są na prywatnej posesji.  

 

Teresa Waszczenko, radna poruszyła sprawę Sosnowic. 

 

Józef Malec, zastępca burmistrza wyjaśnił, że sprawa jest w toku. Zwrócono się do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o postawienie kierunkowskazu. 

 

Ireneusz Gajlun, radny poprosił aby zmobilizować właścicieli gruntów przy rzeczce w Kłębach aby 

o nią dbali. Żeby znowu nie wylała.  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, poinformował, że właściciele są zobowiązani do dbania o to. Trzeba 

napisać kolejne pismo aby zwrócili na to uwagę. 

 

Jaromir Marks, radny zwrócił uwagę, że z lustrem miał być znak z ograniczeniem prędkości. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, wyjaśnił, że ustalenia były takie, że będzie znak radarowy. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący Rady powiedział, żeby nieobecności na Komisjach zgłaszać 

przewodniczącym Komisji. Do niego należy zgłaszać nieobecności na sesjach telefonicznie i na 

piśmie. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, wrócił do tematu informowania elektronicznie o posiedzeniach Rady i 

Komisji.  

 

Roman Dorniak, przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że radny musi mieć w formie papierowej na 

sesji żeby procedować. 

 

Ryszard Liszka, radny zapytał dlaczego przy wjeździe do miasta nie ma tablicy informacyjnej że 

miasto jest monitorowane? Zwrócił uwagę, że w innych miastach jest. Zapytał o kalendarz spotkań 

z mieszkańcami. Czy jest ustalony? 
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Andrzej Danieluk, burmistrz, odpowiedział, że sprawdzi to. Spotkań jest wiele. W sprawie funduszu 

sołeckiego, wybór sołtysa, odpady. Jest za tym aby ustalić taki kalendarz na 2015 rok. 

 

Józef Malec, zastępca burmistrza zaproponował aby każdy z radnych raz na kwartał spotykał się ze 

swoimi wyborcami i wtedy zaprosić burmistrza jak jest potrzeba. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, powiedział, że w lutym odbędą się wybory sołtysa i Rad Sołeckich to 

jest pierwszy termin spotkania. We wrześniu ustalany jest fundusz sołecki i jest to drugi termin 

spotkania. 

 

 

Ad. 4 Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodnicząc obrad dokonał zamknięcia wspólnego 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Komisji Oświaty, 

Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Golczewie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

            Protokołowała:                     Przewodniczyła: 

                         

 Podinspektor           Wiceprzewodnicząca Rady 

 

          Magdalena Zając       Teresa Waszczenko 

 


